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III. volební období
--------------------------------------------------------------------------------------

výbor pro veřejnou správu, regionální rozvoj a životní prostředí

Z Á P I S

   z 15.schůze výboru

která se konala

 ve čtvrtek dne 13. května 1999

v budově Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR, místnosti B 211 

Středa  13. května 1999:Středa  13. května 1999:    

přítomni: dle prezenční listiny
schůzi řídil:posl.Chobot,  místopředseda výboru

08,00 Projednávání návrhu MV ČR na reformu veřejné správy, sněmovní tisk 196.

Zpravodaj: Tom Zajíček, poslanec PSP ČR

Řízení schůze převzal posl. M. Beneš, předseda výboru.

Rozprava:

Zajíček  –  přednesení  návrhu  usnesení  podvýboru  pro  veřejnou  správu  ke
koncepci veřejné správy v ČR.

Beneš – vysvětlení stručnosti usnesení, není přehled o projednávané problematice a
to nejen v řadách poslanců, ale i v řadách novinářů a obecně občanů vůbec.

Bendl – potvrzení slov p. Beneše.

Beneš  –  příprava  semináře  k veřejné  správě  dne  22.  června  1999.  Přednesení
jednotlivých témat. Návrh na usnesení:

VSRZP souhlasí  s uspořádáním semináře a žádá Kancelář  PSP ČR, aby uhradila
nezbytné náklady s tím spojené.
Hlasování: 16 – 0, přítomno 16

Beneš – pokračování v projednávání koncepce veřejné správy.
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Tomíček – dotaz na průběh diskuse v podvýboru.

Zajíček – shodli jsme se na tom, že mávat červeným hadrem je zbytečné, že je potřeba
hledat konsensuální shodu v základních principech, proto je to usnesení takové jaké
je. 

Martínek – vláda dostane to co chce, tedy jasné zadání  a není  možné nalinkovat
řešení dopředu, musí se počkat na návrhy zákonů.

Zajíček – obavy i  v klubu ODS je obava, že nepostavením reformy na nohy plnou
sadou 17 zákonů dojde k volnému naplnění krajských struktur. Kdybychom dali najevo,
že při nesplnění těchto zákonů není možné naplnit kraje, měli bychom mnohem větší
pochopení než nyní. 

Martínek – každá etapa by měla být řešena balíkem zákonů. 

Bendl – souhlasím s tím, že by se měl tento problém vyřešit na jedné schůzi PSP ČR.  
Chtěl  bych  požádat  pana  Martínka,  aby  při  jednání  s MV  doporučil  ministrovi  i
náměstkyni, aby se zúčastňovali jednání výboru při projednávání veř. správy. 

Zajíček – přednesení usnesení č. 52 k návrhu reformy veř. správy.

Tomíček – úvaha o samostatné schůzi PSP ČR k této problematice.

Beneš – musíme počkat až  budeme vědět jak bude celá situace vypadat.
Návrh na usnesení výboru ve znění návrhu podvýboru.
Hlasování: 16 – 0, přijato, přítomno 16.

Různé:

Beneš -  informace o připravovaném jednání s partnerským výborem Rakouska. 
Návrh  na  usnesení:  VSRZP souhlasí  s přijetím rakouské  delegace  jehož  hlavním
bodem bude jednání o dobudování JETE. 
Informace o možnosti projednávání i problematiky podvýboru pro suroviny a odpady.

Martínek – Hnutí DUHA hodlají právně pozdržet výstavbu JETE o dva až tři roky.

Zajíček – petice občanů Brno – venkov, Tvarožná.
Jakékoliv  opatření  MD  ČR  se  mine  účinkem,  jediným  řešením  je  plnohodnotná
křižovatka,  která  již  byla  v roce  1996  schválena.  Navrhuji,  abychom pověřili  pana
předsedu dopisem ministrovi Peltrámovi. 

Tomíček – myslím, že bychom se neměli pouštět do technických řešení. 

Drda – komentář k problematice.

Zajíček – hrozí to, že když nebude tolerovat tento stav, podnikatelské aktivity odejdou.

Beneš  –  chci  navázat  na  pana  Tomíčka,  máme určitou  zákonodárnou  moc,  měli
bychom se zamyslet jaký je náš vztah je ke státním normám. Myslím, že jsou mnohdy
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výrazně tvrdší než normy EU, možná bychom se na to měli podívat obecně z pohledu
rozvoje obcí a českých norem. Pokud se jedná o tento bod, myslím, že to může být.

Vymětal – tam se nebudou likvidovat nejen podnikatelské aktivity, ale zhorší se tam i
dopravní situace.

Bendl – byl bych velmi opatrný v posuzování norem, neboť zde se napojuje na dálnici
silnice druhé třídy. Měli bychom se držet řešení klasickou křižovatkou.  

 Beneš – hlasování o usnesení: 16 – 0, přijato, přítomno 16.

Bendl – datové podklady pro jednání o JETE.

Martínek – bylo by vhodné požádat vládu o materiály.

Beneš – požádám vládu o postoupení informačních materiálů k jednání.
Hlasování: 14 – 0, přijato, přítomno 15

Ambrozek –  účast  na  konferenci  FOR EKO PRAHA 99,  požadavek  na zaplacení
účastnického poplatku ve výši 1400,- Kč. 
Hlasování o usnesení č. 75: 14 – 0 přijato. 

09,00 Ukončení jednání výboru.

Zapsal: Mgr. Miroslav Wolf

Dne 13. května 1999 Ing. Miroslav  B e n e š
    předseda výboru


